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Interpelacje i zapytania radnych  

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI  

 

Panie Burmistrzu jakiś czas temu informowałem Szanowną Radę o spotkaniu dotyczącym 

monitoringu. Była przekazana pewna koncepcja firmy, która przedstawiła pewną koncepcję i 

pewne też założenia budowy tego systemu. Chciałem zapytać się jakie Pan Burmistrz wobec 

tego ma plany wobec budowy tego systemu i czy udało się dojść do porozumienia z Komendą 

Powiatową Policji w sprawie budowy centrum obsługi tego monitoringu? A jeżeli nie to jakie 

są inne możliwości, co Pan Burmistrz rozważa, na jakim może etapie planistycznym jesteśmy 

obsługi tego systemu? Dziękuję. 

 

BURMISTRZ 

 

Pan radny Wróblewski podniósł kwestię monitoringu. Myślę, że to będziemy dyskutować 

przy konstrukcji budżetu, bo to będzie na 2016r. decydując czy nam się uda tą koncepcję, 

którą dyskutowaliśmy. nie mamy jeszcze tak odnosząc się do sugestii porozumienia z 

Komendantem Policji, nie mamy jeszcze tego sfinalizowanego. Natomiast w ogóle będziemy 

rozmawiać przy budżecie czy znajdziemy środki na budowę tego monitoringu w roku 

przyszłym. 


